
Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 08.02.2021  
 
Linda informerer om sitt første møte i UFU.  
 
Saker som ble tatt opp:  
 
Orientering om endring i lovverket for små elektriske kjøretøy  
 
Trønderkassa  
 
TRØBUR (Trøndelag Barne- og Ungdomsråd)  
 
UFU har mottatt brevet vårt. Ser svært alvorlig på både problematikken og måten Atb svarer på 
henvendelser fra brukere. UFU ønsker å gå ut i media med en offentlig uttalelse, med mål om å 
skape blest rundt problemet. UFU håper at om flere henger seg på kan vi få Atb til å lytte. 
 
 
 


